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ZAPISNIK 

sa 16. sjednice OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, održane 8. srpnja 2019. godine, 

s poĉetkom u 08:00 sati u uredu Općinskog naĉelnika. 

NAZOĈNI vijećnici: Ilija Frlan, Tonći Šarić, Nina Glumac, Dino Katić, Lukša Hropić, 

Martina Bašić Ivĉević  

NISU NAZOĈNI vijećnici: Miro Mariĉević, Anita Janĉić Lešić (opravdano) 

OSTALI NAZOĈNI: Leo Katić općinski naĉelnik, Margaret Hropić zamjenica općinskog 

naĉelnika, Korana Zavadlav proĉelnica Jedinstvenog upravnog odjela, Antonia Barbić viša 

struĉna suradnica II, Lucijana Barbić direktorica trgovaĉkog društva Komunalac d.o.o. 

 

16. sjednicu Općinskog vijeća Općine Lastovo sazvao je predsjednik Općinskog vijeća 

Općine Lastovo za dan 3. srpnja 2019. godine u 20:00 sati kojoj su nazoĉili Ilija Frlan, Dino 

Katić, Lukša Hropić i Tonći Šarić a opravdale su se Nina Glumac i Martina Bašić Ivĉević. 

Predsjednik Općinskog vijeća utvrdio je da nije nazoĉan potreban broj vijećnika te je odgodio 

16. sjednicu za 8. srpnja 2019. godine s poĉetkom u 08:00 sati o ĉemu su obaviješteni 

vijećnici. 

 

Predsjednik Ilija Frlan otvorio je sjednicu, pozdravio nazoĉne te predložio održavanje minute 

šutnje za tragiĉno preminulog ĉlana Općinskog vijeća Pavla Lagetara.  

 

Nakon minute šutnje predsjednik Ilija Frlan utvrdio je da je na sjednici nazoĉno šest vijećnika 

i da Vijeće može pravovaljano odluĉivati te je predložio sljedeći  

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Zapisnik s 15. sjednice Općinskog vijeća 

2. Odluka o izmjeni Odluke o izboru Mandatnog povjerenstva 

3. Odluka o izmjeni Odluke o ustroju Jedinstvenog upravnog odjela Općine Lastovo 

4. Odluka o uvjetima i naĉinu držanja kućnih ljubimaca i naĉinu postupanja s napuštenim 

i izgubljenim životinjama i divljim životinjama 

5. Izvještaj o poslovanju trgovaĉkog društva Komunalac d.o.o. za razdoblje 01.01.2018. 

do 31.12.2018. godine 

5.1. Odluka o utvrĊivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovaĉkog društva  

        Komunalac d.o.o. za 2018. godinu 

5.2. Odluka o uporabi dobiti trgovaĉkog društva Komunalac d.o.o. za 2018. godinu 

6. Izvještaj o poslovanju trgovaĉkog društva Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. za 

razdoblje 01.01.2018. do 31.12.2018. godine 

6.1. Odluka o utvrĊivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovaĉkog društva  

        Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. za 2018. godinu 

6.2. Odluka o pokriću gubitka trgovaĉkog društva Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. 

        za 2018. godinu 

7. Korištenje sredstava u vlasništvu Komunalca d.o.o. 

8. Zahtjev OŠ „Glumac“ 

9. Vijećniĉka pitanja 
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Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan utvrdio je da je jednoglasno (sa šest 

glasova „za“) usvojen dnevni red.  

 

AD 1. ZAPISNIK S 15. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Ilija Frlan  stavlja na glasovanje Zapisnik s 15. sjednice 

Općinskog vijeća. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan utvrdio je da se Zapisnik s 15. sjednice 

Općinskog vijeća jednoglasno (sa šest glasova „za“) usvaja. 

 

AD 2. ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O IZBORU MANDATNOG POVJERENSTVA 

 

Korana Zavadlav: Kako je preminuli ĉlan vijeća Pavao Lagetar bio ĉlan Mandatnog 

povjerenstva sad bi trebalo imenovati novog ĉlana. Prema Poslovniku Povjerenstvo se sastoji 

od predsjednika i dva ĉlana, imenuju se na prijedlog predsjednika Vijeća ili najmanje tri ĉlana 

Vijeća a njihov sastav mora biti približno razmjeran stranaĉkom sastavu Vijeća. Pavao 

Lagetar bio je na listi HDZ-a. 

 

Prisutni ĉlanovi Općinskog vijeća predlažu za ĉlana Martinu Bašić Ivĉević. 

 

Predsjednik Ilija Frlan zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o izmjeni Odluke o 

izboru Mandatnog povjerenstva. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan utvrdio je da se sa pet glasova „za“ i 

jednim glasom „suzdržan“ donosi 

 

Odluka o izmjeni Odluke o izboru Mandatnog povjerenstva (u prilogu). 

 

AD 3. ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O USTROJU JEDINSTVENOG UPRAVNOG 

ODJELA OPĆINE LASTOVO 

 

Korana Zavadlav: Ova toĉka je na tragu toĉke s prošle sjednice vezano za zaposlenje domara 

u Vrtiću. U Odluci o ustroju Jedinstvenog upravnog odjela Općine Lastovo koju donosi 

Općinsko vijeće bilo je propisano da je za rad JUO-a potrebno sedam djelatnika. Prema 

Zakonu Općinsko vijeće ureĊuje ustrojstvo i djelokrug upravnih tijela, ne ureĊuje broj 

djelatnika i njihove poslove, to se ureĊuje Pravilnikom o unutarnjem ustroju kojeg donosi 

Općinski naĉelnik. 

 

Kako nije bilo rasprave predsjednik Ilija Frlan stavlja na glasovanje Odluku o izmjeni Odluke 

o ustroju Jedinstvenog upravnog odjela Općine Lastovo. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan utvrdio je da se jednoglasno (sa šest 

glasova „za“) donosi  

 

Odluka o izmjeni Odluke o ustroju Jedinstvenog upravnog odjela Općine Lastovo 

 (u prilogu). 
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AD 4. ODLUKA O UVJETIMA I NAĈINU DRŢANJA KUĆNIH LJUBIMACA I 

NAĈINU POSTUPANJA S NAPUŠTENIM I IZGUBLJENIM ŢIVOTINJAMA I 

DIVLJIM ŢIVOTINJAMA 

 

Korana Zavadlav ukratko izlaže prijedlog Odluke o uvjetima i naĉinu držanja kućnih 

ljubimaca i naĉinu postupanja s napuštenim i izgubljenim životinjama i divljim životinjama 

 

Martina Bašić Ivĉević: Jel ovo prvi put da donosimo ovakvu Odluku? 

 

Korana Zavadlav: Je, do sada dio bio sadržan u Odluci o komunalnom redu, a novu Odluku o 

komunalnom redu moramo donijeti. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Nemam ništa protiv životinja, ali smatram da bi pas trebao imati i 

brnjicu kada se izvodi na javne površine. 

 

Korana Zavadlav: Pravilnikom je propisano da samo opasan pas mora biti na povodcu i imati 

brnjicu, inaĉe pas mora biti na povodcu i pod nadzorom. 

 

Predsjednik Ilija Frlan zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o uvjetima i naĉinu 

držanja kućnih ljubimaca i naĉinu postupanja s napuštenim i izgubljenim životinjama i 

divljim životinjama. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan utvrdio je da se jednoglasno (sa šest 

glasova „za“) donosi  

 

Odluka o uvjetima i naĉinu drţanja kućnih ljubimaca i naĉinu postupanja s napuštenim 

i izgubljenim ţivotinjama i divljim ţivotinjama (u prilogu). 

 

AD 5. IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU TRGOVAĈKOG DRUŠTVA KOMUNALAC 

D.O.O. ZA RAZDOBLJE 01.01.2018. DO 31.12.2018. GODINE 

 

Lucijana Barbić ukratko izlaže Izvještaj o poslovanju trgovaĉkog društva Komunalac d.o.o. za 

razdoblje 01.01.2018. do 31.12.2018. godine 

 

Lukša Hropić: U radnoj jedinici Pekara u 10 godina proizvodnja kruha smanjila se za 

20.000,00 kuna? 

 

Lucijana Barbić: Tako je, proizvodnja kruha pada svake godine. 

 

Lukša Hropić: Budući da pada proizvodnja pada i radni utrošak, imate li možda namjeru 

ponovno pokrenuti pekaru na Pjevoru? 

 

Lucijana Barbić: Problem je naći zaposlenika koji bi radio u trgovini, brinuo o nabavci 

materijala i brinuo o tome da uvijek bude peĉenih peciva. Zadnji puta kad smo radili s tom 

trgovinom ja sam naruĉivala robu i zaprimala je. Trgovina bi bila prihod i bilo bi dobro da na 

Lastovu postoji takva usluga ali trenutno nemamo osobu koja bi to radila. 

 

Lukša Hropić: Kad raspravljamo o gubicima, za 10 godina po 100.000,00 kuna pokrili bi dug 

s tom trgovinom. Mislim da bi trebalo uložiti trud i naći neko rješenje, šteta je propustiti 

priliku da se s trgovinom uprihodi neto od 10.000,00 eura. 
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Lucijana Barbić: Nije se radilo o tolikim iznosima. Što se tiĉe vodovoda, gubici su sve veći i 

veći, u zadnja dva mjeseca našli smo  barem 5 velikih rupa gdje se voda ko zna koliko već 

gubi. Mislim da je vodovod prema Zaklopatici najstariji. 

 

Leo Katić: Tako je, krajem 70-ih godina se radio. Nakon toga radio se vodovod prema 

Pasaduru ali su tu bile cijevi većih profila pa je protok vode i dalje dobar, a prema Zaklopatici 

su cijevi manjeg profila pa je protok s vremenom postao jako loš. To su dvije najugroženije 

trase, s time da je Zaklopatica u goroj poziciji. IshoĊena je lokacijska dozvola i dokumentacija 

za Zaklopaticu, a uskoro će se ishoditi i graĊevinska dozvola, na jesen bi se trebali zapoĉeti 

radovi. Ova vrlo važna investicija iznosi 3.500.000,00 kuna ali Zaklopatica kao najživlje 

naselje na otoku ne može bez nje, to nam je sada prioritet.  

 

Lukša Hropić: U zadnjih 40 godina Komunalac je  u istoj situaciji ali trebalo bi se pokušati sa 

sitnim prihodima kao na primjer ta trgovina ili neĉim drugim. Što mislite kako će Komunalac 

poslovati kada se Vodovod i odvodnja odvoji? 

 

Lucijana Barbić: Poslovat će bolje i lakše. Dogodine će sigurno još uvijek biti u minusu al 

svake sljedeće godine bit će sve bolja situacija. Planiramo se više posvetiti graĊevini a 

eventualno pekarske proizvode dogovoriti s trgovinama ili direktno s zainteresiranim 

kupcima, Kamp Zaglav je pokazao interes za takve usluge. 

 

Leo Katić: Jasno je da Komunalac ne može imati velike prihode ali moramo tražiti naĉine 

kako će funkcionirati, kao što je graĊevina ali ni to nije dovoljno. Obzirom na broj stanovnika 

i dislociranost Komunalac mora sam sebe pokrivati, neće više biti moguće da ga financira 

Općina. Kada se Komunalcu skine omĉa s vrata, odnosno voda, on se mora drukĉije postaviti 

jer bez komunale nema života. Rješenje se mora tražiti i u spomenutoj trgovini. Cijene usluga 

Komunalca ćemo morati takoĊer izmijeniti s time da i usluga mora biti kvalitetnija nego što je 

danas. 

 

Margaret Hropić: Komunalac nema motivirane radnike, prilikom pražnjenja kontejnera smeće 

im pada po cesti i tu ostaje. Prvo treba voditi raĉuna o strukturi ljudi, jeli ih uopće moguće 

motivirati za rad ili je jasno da se ljudi zapošljavaju jer je rad skraćen a plaća kakva-takva, 

zaposlenje je sigurno. Danas se mogu i privatnicima ureĊivati okućnice ali je problem 

motiviranosti i karaktera radne snage. Što se tiĉe otpada, znamo tko radi svoj posao kako 

treba, druge treba više nadzirati. Bez motiviranih radnika ni jedna institucija ne može opstati 

pa tako ni Komunalac, tu se svi moramo ukljuĉiti i pomoći direktorici. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Lucijana, fakturirala si za 2019. godinu jeli tako? Zato je Komunalac u 

2018. godini poslovao s dobiti? 

 

Lucijana Barbić: Da, morala sam tako napraviti. NagraĊujem djelatnike za svoj rad, teško ih 

je kazniti, to je dvosjekli maĉ. 

 

Leo Katić: Moram naglasiti da se na natjeĉaj za privez i odvez broda i za održavanje javnih 

površina nitko nije javio u dva navrata, to je ozbiljan problem kojega treba rješavati. Ljudi 

oĉito idu drugim putovima, morat ćemo tražiti radnike van Lastova. Na jesen možemo 

razgovarati o Komunalcu i o tome kako ga mi vidimo, kada se potpuno odvoji od vode. 

Situacija u Komunalcu vrlo je ozbiljna, ne samo financijski već i kadrovski, neki djelatnici su 

pred mirovinom, jedna osoba ne može održavati cijeli sustav. 
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Dino Katić: Možda bi ljudi radili da su plaće pristojne. 

 

Leo Katić: Mislim da to nije problem, plaće su u skladu s radnim mjestima, mislim da je 

problem u tome što ljudi ne žele raditi takve poslove. 

 

Lucijana Barbić: Nitko nije ni došao pitati kolika je plaća, znaĉi da uopće nema 

zainteresiranih. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Problem je nedostatak radne snage, malo nas je. 

 

Lukša Hropić: Znaĉi možemo zakljuĉiti da će Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. u 2019. 

godini biti na nuli. 

 

Lucijana Barbić: Bit će u plusu. Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. fakturirao je Komunalcu 

d.o.o. vodu za 6 mjeseci u 2018. godini, to je prihod. Kad fakturira i za 2019. bit će u plusu. 

 

Lukša Hropić: Ako dobro razumijem za sada je na nuli. 

 

Ilija Frlan: Sada je rijeĉ o Komunlacu d.o.o., završimo s ovom toĉkom pa ćemo preći na 

Vodovod i odvodnju Lastovo d.o.o. 

 

Predsjednik Ilija Frlan zakljuĉuje raspravu i utvrĊuje da se Izvještaj o poslovanju trgovaĉkog 

društva Komunalac d.o.o. za razdoblje 01.01.2018. do 31.12.2018. godine prima na znanje. 

 

5.1. ODLUKA O UTVRĐIVANJU GODIŠNJIH FINANCIJSKIH IZVJEŠTAJA 

TRGOVAĈKOG DRUŠTVA KOMUNALAC D.O.O. ZA 2018. GODINU 

 

Na temelju Izvještaja o poslovanju trgovaĉkog društva Komunalac d.o.o. za razdoblje 

01.01.2018. do 31.12.2018. godine i prethodne rasprave, predsjednik Ilija Frlan stavlja na 

glasovanje Odluku o utvrĊivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovaĉkog društva 

Komunalac d.o.o. za 2018. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan utvrdio je da se jednoglasno (sa šest 

glasova „za“) donosi  

 

Odluka o utvrĊivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovaĉkog društva Komunalac 

d.o.o. za 2018. godinu (u prilogu). 

 

AD. 5.2. ODLUKA O UPORABI DOBITI TRGOVAĈKOG DRUŠTVA KOMUNALAC 

D.O.O. ZA 2018. GODINU 

 

Na temelju Izvještaja o poslovanju trgovaĉkog društva Komunalac d.o.o. za razdoblje 

01.01.2018. do 31.12.2018. godine i prethodne rasprave, predsjednik Ilija Frlan stavlja na 

glasovanje Odluku o uporabi dobiti trgovaĉkog društva Komunalac d.o.o. za 2018. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan utvrdio je da se jednoglasno (sa šest 

glasova „za“) donosi  
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Odluka o uporabi dobiti trgovaĉkog društva Komunalac d.o.o. za 2018. godinu (u 

prilogu). 

 

AD. 6. IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU TRGOVAĈKOG DRUŠTVA VODOVOD I 

ODVODNJA LASTOVO D.O.O. ZA RAZDOBLJE 01.01.2018. DO 31.12.2018. 

GODINE 

 

Lucijana Barbić ukratko izlaže Izvještaj o poslovanju trgovaĉkog društva Vodovod i odvodnja 

Lastovo d.o.o. za razdoblje 01.01.2018. do 31.12.2018. godine. 

 

Lukša Hropić: Ako se vodovod prebaci na pola godine, vi ste već uplatili pola iznosa, ukoliko 

više ne budete uplaćivali na raĉun fakture bit ćemo na nuli, a ako uplatite bit ćemo u plusu. 

 

Lucijana Barbić: Tako je. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Kad će se zatvoriti poduzeće Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o.? 

 

Lucijana Barbić: Neće se moći još zatvoriti radi investicija. Postoje buduće investicije kao što 

je Zaklopatica, a sva pribavljena dokumentacija je na poduzeće Vodovod i odvodnja Lastovo 

d.o.o. 

 

Leo Katić: Postoje dvije mogućnosti, da prebacimo svu dokumentaciju na NPKLM pa da oni 

nastave s investicijom ili ako oni ne prihvate da mi nastavimo s investicijom. Zatvaranje 

poduzeća Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. ovisit će o tim pregovorima. IshoĊenje potrebne 

dokumentacije skup je proces i treba se dogovoriti tko će biti nositelj investicije. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Kada smo radili ugovorni odnos s NPKLM-om prebacili smo 

vlasništvo nekretnina na njih, a obveze vezane za investicije na nekretninama ne prelaze 

automatski na njih? 

 

Leo Katić: Prema Zakonu prvi korak je bio prijenos vodnih graĊevina. Ugovor se radi sa 

dodacima. Sljedeći dodatak bit će sklopljen na temelju Odluke Skupštine NPKLM-a, radi se o 

dodatku Ugovora o preuzimanju sustava. Nakon što smo mi predali dokumente, bili smo 

dužni napraviti Elaborat procjene sudskog vještaka s procjenom vrijednosti vodnih nekretnina 

u iznosu od 33.220.000,00 kuna. Elaborat je predan a Skupština je donijela Odluku 18. lipnja 

2019. godine, nakon toga će se svi koraci vezani za preuzimanje sustava vezati za osnovni 

Ugovor. Mi unosimo velike novce u temeljni kapital društva, to nam kasnije otvara 

mogućnost za otpis dijela dugovanja. 

 

Lukša Hropić: Mislite na dugove prenijete svake godine na Općinu? 

 

Leo Katić: Unosimo vrijednost od 33.220.000,00 kuna i potpisom Dodatka Ugovora otvaramo 

mogućnost za otpis dijela duga. 

 

Lukša Hropić: Što bi se dogodilo da je Lastovo u protekloj godini bilo spojeno na Vodovod 

Prgovo? 

 

Lucijana Barbić: Nije moglo biti, voda iz Prgova može doći samo do Lastova i Zaklopatice, 

ne može doći do vodospreme Sv. Luka koja opskrbljuje Skrivenu luku, Ubli i Pasadur. 
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Mislim da ne bi bilo pametno odvajati vodovode jer ljudi ne bi bili zadovoljni s ĉinjenicom da 

nemaju svi jednaku vodu. 

 

Leo Katić: Bilo je takvih pokušaja prijašnjih godina, sustav se dopunjavao iz Prgova. Nekima 

je to odgovaralo, nekima ne. Kad se sustav radio nije raĊen na naĉin da se u cijelosti može 

iskorištavati i jedan i drugi dio. 

 

Dino Katić: Sustav na Prgovu je prošlost, neće se više koristiti? 

 

Leo Katić: Sustav Prgovo je u zaĉetnim idejama kako bi se dislocirao na prostor gdje voda 

dolazi na Lastovo pa bi amortizirao stanje loše vode. Ovo je ideja s Skupštine NPKLM-a. 

Sustav sigurno neće biti dislociran s Lastova, otvara se druga mogućnost, da poboljša lošu 

vodu koju ni NPKLM ne osporava. Njegovim postavljanjem na Sv. Luku ne rješava se 

zapadni dio otoka jer se voda s Korĉule grana i direktno opskrbljuje zapadni dio otoka, pa bi 

desalinizator omogućio vodu za Lastovo, Luĉicu, Zaklopaticu i Skrivenu luku. Ako se ne 

napravi nešto ovakvo Lastovo će imati sve lošiju vodu. 

 

Dino Katić: Mnogo je novaca uloženo u sustav Prgovo, šteta je da tako stoji. 

 

Lucijana Barbić: Sustav se održava koliko je moguće. Desalinizator se mora koristiti, ako se 

ne koristi propada. Unatoĉ tome što ga mi održavamo, nije napravljen da ga se pali i gasi, 

trebao bi raditi stalno. 

 

Leo Katić: U tehnološkom procesu paljenje i gašenje ne aktivira njegov sustav membrana a 

taj sustav vrši odvajanje štetnih i drugih tvari od vode. 

 

Margaret Hropić: Jedna vodosprema omogućila bi ĉešće korištenje bez puštanja vode u sustav 

vodovoda jer imamo potrebu za tim. Većina domaćinstava pred ljeto puni svoje cisterne, 

može se koristiti dio vode za poljoprivredu. Ĉinjenica je da njegova dislociranost na ulaz vode 

na Lastovo skida mogućnost druge opcije. Trebalo bi zadržati drugu opcije, upravo zbog te 

riziĉnosti. 

 

Lukša Hropić: Trebalo bi uzeti u obzir i to da je cijev pod morem stara 40 godina, moglo bi se 

nešto dogoditi a nemamo druge opcije. 

 

Lucijana Barbić: Cijevi ne bi smjele popustiti, napravljene su od debelog sloja plastike. 

 

Predsjednik Ilija Frlan zakljuĉuje raspravu i utvrĊuje da se Izvještaj o poslovanju trgovaĉkog 

društva Vodovod i odvodnja d.o.o. za razdoblje 01.01.2018. do 31.12.2018. godine prima na 

znanje. 

 

AD 6.1. ODLUKA O UTVRĐIVANJU GODIŠNJIH FINANCIJSKIH IZVJEŠTAJA 

TRGOVAĈKOG DRUŠTVA VODOVOD I ODVODNJA LASTOVO D.O.O. ZA 2018. 

GODINU 

 

Na temelju Izvještaja o poslovanju trgovaĉkog društva Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. za 

razdoblje 01.01.2018. do 31.12.2018. godine i prethodne rasprave, predsjednik Ilija Frlan 

stavlja na glasovanje Odluku o utvrĊivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovaĉkog 

društva Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. za 2018. godinu. 
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Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan utvrdio je da se s pet glasova „za“ i 

jednim glasom „suzdržan“ donosi  

 

Odluka o utvrĊivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovaĉkog društva          

Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. za 2018. godinu (u prilogu). 

 

AD 6.2. ODLUKA O POKRIĆU GUBITKA TRGOVAĈKOG DRUŠTVA VODOVOD I 

ODVODNJA LASTOVO D.O.O. ZA 2018. GODINU 

 

Na temelju Izvještaja o poslovanju trgovaĉkog društva Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. za 

razdoblje 01.01.2018. do 31.12.2018. godine i prethodne rasprave, predsjednik Ilija Frlan 

stavlja na glasovanje Odluku o pokriću gubitka trgovaĉkog društva Vodovod i odvodnja 

Lastovo d.o.o. za 2018. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan utvrdio je da se s pet glasova „za“ i 

jednim glasom „suzdržan“ donosi  

 

Odluka o pokriću gubitka trgovaĉkog društva Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o.         

za 2018. godinu (u prilogu). 

 

Margaret Hropić napušta sjednicu u 09:00 sati. 

 

AD. 7. KORIŠTENJE SREDSTAVA U VLASNIŠTVU KOMUNALCA D.O.O. 

 

Lucijana Barbić: Koliko sam razumjela vas zanima traktor i cisterna za otpadne vode. 

Cisterna se naplaćuje svima jednako, bez razlike za pravne i fiziĉke osobe a iznosi 500,00 

kuna + PDV po turi cisterne. Cisterna je istrošena, nedavno se probio rezervoar kojeg je 

trebalo variti, nije u stanju da bi se ustupala drugima na korištenje, ali odluka je vaša. 

 

Lukša Hropić: Nema ga ni smisla davati u najam ali korisnicima koji usluge koriste uĉestalije 

može se dati popust na koliĉinu. 

 

Lucijana Barbić: Takvih korisnika nema. 

 

Lukša Hropić: Ovu toĉku smo potakli radi toĉke s prošle sjednice gdje smo imali  Zahtjev 

graĊana da se cisterna da u najam bez naknade, došao sam do zakljuĉka da je cijena po turi 

cisterne previsoka. Ĉim imamo zahtjev graĊana da mu se da u najam, znaĉi da mu nešto ne 

odgovara, u ovom sluĉaju cijena. 

 

Ilija Frlan: Zna li se koliko se tura godišnje napravi? 

 

Lucijana Barbić: Otprilike bude 20 tura godišnje. 

 

Lukša Hropić: Kad bi cijena bila manja, ljudi bi se možda prije odluĉili koristiti tu uslugu. 

 

Leo Katić: Imamo višegodišnji problem gdje Uljara Lastovo, sada u privatnom vlasništvu, 

radi štetu. Budući Uljara postoji da bi lastovci mogli preraĊivati ulje trebalo bi se za takvu 

vrstu djelatnosti Ugovorom omogućiti niža cijena kako ne bi došlo do zatvaranja Uljare. 
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Martina Bašić Ivĉević: Postoji li mogućnost da mi kao Općina obvežemo restorane koji rade 

ljeti u većem kapacitetu da moraju prazniti svoje crne jame? Pa da u dogovoru s Komunalcem 

imaju povoljniju cijenu. Ako ih oni ne prazne onda znamo gdje te jame idu, oneĉišćuju more. 

 

Leo Katić: Ne možemo ih obvezati, možemo samo prijavljivati ako taj otpad stvara problem. 

Ne možemo donijeti takvu Odluku, nije primjenjiva na sve jednako. Ako godišnje ima samo 

20 prijevoza znaĉi da nas 98 posto to ne radi. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Kada bi postojala takva obveza mogao bi se imati i ugovorni odnos s 

Komunalcem pa da kao što plaćamo smeće plaćamo i tu uslugu. 

 

Leo Katić: Treba poĉeti drukĉije funkcionirat. Kada govorimo o sredstvima Komunalca 

povod je bio i traktor. IzmeĊu Komunalca i OPG-a postoji Ugovor, OPG ne izvršava niti ono 

opisno što bi trebao raditi po Ugovoru, istina je da u njemu nije ništa specificirano - koje 

poslove i kojeg obima bi trebao raditi. Sada bi trebalo sve definirati jer ĉinjenica je da imamo 

potrebu za traktorom, za košenjem i ĉišćenjem. Ugovor se sada može riješiti na dva naĉina ili 

će se raskinuti ili po postojećem Ugovoru napraviti novi s navedenim obvezama pružatelja 

usluge. 

 

Lukša Hropić: Ako se dobro sjećam, prije par godina imali smo ovrhu Hrvatskih šuma zbog 

ne održavanja putova. Na raĉun toga išlo se na najam traktora da bi se održavalo, pošto se 

ponovno ne održava, možemo oĉekivati opet ovrhu. Moramo zaštiti interes Općine Lastovo. 

Ja sam bio i protiv davanja u najam cisterne za otpadne vode jer bi kroz par godina ostali bez 

sredstva. Imali smo valjak, dao se na par godina nakon ĉega je trebalo uložiti u njega velike 

novce. Svake godine plaćamo da se pokosi polje Lokavje jer ljudi tamo dosta prolaze, prošle 

godine ti su se putovi uredili tokom javnih radova. Prije ovog Ugovora na sjednici Skupštine 

Udruge priĉali smo o kupnji malĉera, bio je oko 90.000,00 kuna ali nismo mogli prikupiti 

sredstva za kupnju, nakon toga traktor se dao za košenje a putovi nisu pokošeni. 

 

Leo Katić: Treba promijeniti taj ugovorni odnos, ili na naĉin da se odraĊuju dionice koje će 

biti navedene u Ugovoru u odreĊenom periodu ili ćemo biti prisiljeni raskidati postojeći 

Ugovor, jer ovakav Ugovor nema svrhe. Dovodimo sami sebe u opasnost radi moguće ovrhe 

Hrvatskih šuma jer ne ispunjavamo svoje obveze. Napravit ćemo prijedlog dodatka Ugovora, 

o tome ćemo obavijestiti Vijeće na sjednici i takav će se dodatak Ugovora ili prihvatiti ili neće 

i tada ćemo donijeti Odluku. 

 

Ilija Frlan: Što se tiĉe cisterne za otpadne vode prijevoz od 500,00 kuna nije skup, bila ona 

veća ili manja tko ima potrebu to će platiti, a tko ne želi neće platiti ni da je cijena manja. S 

korisnikom Uljare bi trebalo dogovoriti naĉin suradnje da riješi i on svoj problem i mi svoj. 

Možda da on smanji cijenu prerade pa da se i njemu na neki naĉin omogući prijevoz. Što se 

tiĉe traktora mislim da je naĉelnik bio vrlo jasan i trećeg rješenja nemamo, ili raskid ili Aneks 

Ugovora koji će sadržavati dionice koje se moraju urediti do odreĊenog datuma. Ne možemo 

ući u sezonu a da odreĊeni putovi nisu pokošeni iz razloga što se ljudi tuda šeću i što je još 

važnije da ne bi došlo do požara. 

 

 

Predsjednik Ilija Frlan zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje  
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Z A K L J U Ĉ A K 

Direktorica Komunalca d.o.o. obavit će razgovor s korisnikom Uljare radi ostvarenja 

poslovne suradnje vezane za korištenje usluga cisterne za otpadne vode. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan utvrdio je da se jednoglasno (sa šest  

glasova „za“) donosi Zakljuĉak (u prilogu). 

 

Predsjednik Ilija Frlan stavlja na glasovanje  

 

Z A K L J U Ĉ A K 

Preispitat će se prava i obveze postojećeg Ugovora o najmu traktora, sastavit će se 

prijedlog obveza korisnika te će se isti dostaviti Općinskom vijeću na razmatranje. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan utvrdio je da se jednoglasno (sa šest  

glasova „za“) donosi Zakljuĉak (u prilogu). 

 

AD. 8. ZAHTJEV OŠ „GLUMAC“ 

 

Općinski naĉelnik Leo Katić ukratko izlaže Zahtjev OŠ „Braća Glumac“. 

 

Nina Glumac: Ja bih samo komentirala da je krajnje vrijeme da se zidovi saniraju, djeca su 

zimi, ĉak i ljeti ĉesto bolesna, pod hitno treba sanirati pljesan.   

 

Dino Katić: Što je s djecom koja bi tokom tih mjeseci išla u vrtić? 

 

Nina Glumac: Trenutno ih je osmero u vrtiću. Do desetero djece bi ljeti pohaĊalo vrtić.  

 

Ilija Frlan: Bilo jedno ili desetero djece mi ne možemo zatvoriti vrtić tokom ljeta. Ljudi rade i 

imaju ogroman problem ako nemaju kome ostaviti dijete. Što se tiĉe ove godine, samo iz 

razloga što treba sanirati prostoriju vrtića, slažem se da vrtić zatvori ali samo od 01. - 31. 

kolovoza. Roditelji djece me napadaju da nemaju gdje s djecom. Ako ne možemo osigurati 

rad vrtića u velikom smo problemu. Ovo važi samo za ovo ljeto, moramo naći naĉin da vrtić 

radi cijelu godinu. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Može li se djecu za to vrijeme prebaciti u jednu prostoriju škole? 

 

Ilija Frlan: Treba provjeriti. Nisam vidio koliko je problem u vrtiću i može li se problem 

sanirati u mjesec dana. 

 

Nina Glumac: Ne može se raĉunati da imamo mjesec  dana na raspolaganju jer je vrtić svako 

ljeto zatvoren 15 dana kako bi se sve generalno oĉistilo. 

 

Ilija Frlan: Nikako nisam za to da se vrtić zatvori od 15.7. 

 

Leo Katić: Ako se da suglasnost na zatvaranje vrtića, zidove ćemo srediti prvo iz vana da bi 

mogli zapoĉeti s radovima unutra. U ovih par dana vidjet ćemo što treba napraviti i prikupiti 

ponude za izvoĊenje radova. 
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Martina Bašić Ivĉević: Vlaga u vrtiću veliki je problem. Ovu zimu je jedno jedino dijete bilo 

zdravo i išlo u vrtić. Ako se vrtić zatvori od 01.08. samo je 20 dana za obaviti sve radove, je li 

to malo? 

 

Ilija Frlan: Mislim da je 20 dana dovoljno da se to napravi a imamo sad još 20 dana za sve 

pripremiti. 

 

Dino Katić: Što je s mogućnošću da se djecu prebaci u školu za vrijeme radova? 

 

Leo Katić: Ne možemo mi o tome odluĉivati, o tome odluĉuje Ravnateljica Škole. 

 

Ilija Frlan: Moramo težiti ka tome da vrtić radi cijelu godinu, ove godine je iznimna situacija 

ali dogodine vrtić ne može biti zatvoren. 

 

Nina Glumac: Struka nalaže da vrtić ne radi cijelu godinu jer i djeci treba odmor. Postoje 

djeca koja svaki dan idu u vrtić od 08:00 - 15:00, a ni odrasli nisu svaki dan na poslu, i djeca 

imaju pravo na godišnji odmor. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Ako vrtić radi cijelu godinu to ne znaĉi da i dijete ide cijelu godinu u 

vrtić. 

 

Nina Glumac: Većina djece koja ide ljeti u vrtić ide i cijelu godinu. U svim gradovima vrtići 

zatvaraju 1. kolovoza. Postoji i knjiga koja se zove Djeci treba odmor u kojoj je objašnjeno 

zašto se baš 1. kolovoza vrtići zatvaraju. Znam da je u nas specifiĉna situacija jer ljudi rade 

sezonske poslove i žele da im djeca idu u vrtić. Problem je i tko će raditi u vrtić tokom ljeta 

kada odgojiteljice idu na godišnji odmor pa umjesto tri zaposlena imamo šest zaposlenih. 

 

Martina Bašić Ivĉević: I ja kao roditelj mislim da bi vrtić trebalo zatvoriti jedan put godišnje 

radi bijeljenja i ĉišćenja, jer ova zima je pokazala da su ti zidovi problem za djecu. 

 

Predsjednik Ilija Frlan stavlja na glasovanje  

 

Z A K L J U Ĉ A K 

 

1. Daje se suglasnost da Djeĉji vrtić „Lastavica“ bude zatvoren od 1. kolovoza do 31. 

kolovoza 2019. godine. 

2. Prikupit će se ponude i poduzeti radnje vezane za sanaciju proboja vode na djelu 

fasade Djeĉjeg vrtića „Lastavica“. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan utvrdio je da se jednoglasno (sa šest  

glasova „za“) donosi Zakljuĉak (u prilogu). 

 

AD. 9. VIJEĆNIĈKA PITANJA 

 

Martina Bašić Ivĉević: Novaca nema? 

 

Leo Katić: Nema. 

 

Predsjednik Ilija Frlan zakljuĉio je raspravu i sjednicu Općinskog vijeća u 09:30 sati. 
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Prema tonskom zapisu                       Predsjednik 

zapisnik napisala              Općinskog vijeća 

Antonia Barbić             Ilija Frlan, v.r. 

 

 

KLASA: 021-05/19-01/03 

URBROJ: 2145-02-19-3 

U Lastovu, 8. srpnja 2019. godine 

 

Prilog: 

 Odluka o izmjeni Odluke o izboru Mandatnog povjerenstva 

 Odluka o izmjeni Odluke o ustroju Jedinstvenog upravnog odjela Općine 

Lastovo 

 Odluka o uvjetima i naĉinu držanja kućnih ljubimaca i naĉinu postupanja s 

napuštenim i izgubljenim životinjama i divljim životinjama 

 Izvještaj o poslovanju trgovaĉkog društva Komunalac d.o.o. za razdoblje 

01.01.2018. do 31.12.2018. godine 

 Odluka o utvrĊivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovaĉkog društva 

Komunalac d.o.o. za 2018. godinu 

 Odluka o uporabi dobiti trgovaĉkog društva Komunalac d.o.o. za 2018. godinu 

 Izvještaj o poslovanju trgovaĉkog društva Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. 

za razdoblje 01.01.2018. do 31.12.2018. godine 

 Odluka o utvrĊivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovaĉkog društva 

Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. za 2018. godinu 

 Odluka o pokriću gubitka trgovaĉkog društva Vodovod i odvodnja Lastovo 

d.o.o. za 2018. godinu 

 ZAKLJUĈAK - cisterna za otpadne vode 

 ZAKLJUĈAK - traktor 

 ZAKLJUĈAK - OŠ „Braća Glumac“ 

 

 


